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Van de bestuurstafel

Praktische koers voortvarend doorzetten
Zoals je eerder hebt kunnen lezen, hee� onze oprichter Franke Remerie aangegeven zijn
voorzitterschap van Land van Ons neer te willen leggen. Een goed moment voor
bezinning. Samen hebben we een opdracht geformuleerd voor een drietal vrijwilligers
met bestuurlijke ervaring om ons te adviseren over een goed bestuursmodel, met de
daarbij behorende bestuursprofielen en portefeuilles, in het licht van de verdere groei van
Land van Ons. We zullen je op de hoogte houden van hun advies en het vervolg daarop.
Op de online Algemene Ledenvergadering van 29 november komen we met concrete
voorstellen. 

Met Land van Ons blijven we onze praktische koers voortvarend voortzetten: aankoop van
landbouwgrond, samenwerking met biologische boeren en herstellen van de
biodiversiteit en het landschap op onze percelen. Hieronder vind je weer een mooi
aankoopvoorstel waarover je kunt stemmen. 

Na de stemronde van vorige maand kunnen we overgaan tot de aankoop van ons 18e
perceel. We schuwen de uitdaging niet, zo blijkt uit het verhaal en vacature van een
prachtig bedrijf in Ransdaal dat je verderop kunt lezen.

Franke Remerie is inmiddels volop aan de slag gegaan met een nieuw burgerinitiatief, De
Groene Sprong. Daarin zal hij 6 samenhangende oplossingen naar voren brengen die als
de politiek ze omarmt, Nederland helpen vergroenen. Ben je nieuwsgierig en/of wil je je
mening geven, meld je aan op de website van De Groene Sprong.
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Actuele aantallen:

24.628 actieve leden 

18 percelen

264 ha grond aangekocht, 30 ha in overdracht

Janneke Hoekstra, waarnemend voorzitter bestuur Land van Ons

Op woensdag 29 november houden we om 19.30 een online-ledenvergadering (ALV).

Op de ALV kun je voorstellen verwachten ten aanzien van de statuten, de
deelnemersbijdrage en een nieuwe uitstapregeling. En uiteraard plannen voor 2024, met
een begroting en ingebrachte punten van leden. Voor dat laatste kun je tot 16 november je
voorstel sturen (zie agenda-rubriek aan het eind van deze Landscoop).

Stem mee over de aankoop van een perceel bij Soest
Land van Ons hee� overeenstemming bereikt over de aankoop van 3,92 ha grond
bestaande uit twee gescheiden percelen aan de A.P. Hilhorstweg in de Eempolder ten
noordoosten van Soest. Tussen de percelen loopt een drukke fietsroute tussen Soest en
Amersfoort, veel publiek dus. Bovendien grenzen de percelen nagenoeg aan de Eem, met
een opstapplaats van de Fietsboot de Eemlijn. De Eempolder is een veenweidegebied en
strekt zich aan de oostzijde uit van de Amersfoortse wijk Hoogland tot het Eemmeer bij
Bunschoten.

De percelen zijn al jaren in gebruik als regulier beheerd grasland. Gezien de omvang van
het perceel zal toekomstig gebruik in het kader van kleinschalige land- en tuinbouw zijn,
met een korte keten in verkoop van producten.

De overeengekomen koopsom bedraagt € 340.500, wat neerkomt op een prijs van € 8,68
per m2. Op MijnGrond staan de Ruimtelijke analyse en het Beoordelingsrapport van dit
perceel. Stel de komende week gerust vragen over dit perceel . Eind van de maand
plaatsen we een Q&A op MijnGrond. 

Stem voor 13 november over dit perceel bij Soest

Word vrijwilliger voor perceel Noordeloos 
In de vorige Landscoop stond een stemming over de aankoop van 2,4 ha grond aan de
Nieuwendijk in Noordeloos. 98,7% van de 1.496 uitgebrachte stemmen was positief over
deze aankoop. De vragen en antwoorden rond de aankoop staan verzameld op
MijnGrond. 

Het perceel gaan we verpachten aan Gewoon AnderZ, een ecologische moestuin met een
zelfbedieningswinkel en dagbestedingszorg. In goede samenwerking met de eigenaren
van Gewoon AnderZ gaan we de biodiversiteit verhogen en helpen het bedrijf
toekomstbestendig te maken. Wil daaraan bijdragen, meld je dan deze maand nog aan bij
kwartiermaker Marlien Geurtsen.

Gezocht: biologische boer in Zuid-Limburg
Land van Ons zoekt een jonge opvolger of boerenstel voor een prachtig gemengd bedrijf
in Ransdaal (gemeente Voerendaal in Zuid-Limburg). Het gaat om de opvolging van Jos
Soogelee voor zijn bedrijf Hemelsvlees.
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Het bedrijf hee� 11 ha eigen grond en 14 ha in pacht en bestaat uit twee gezonde
bedrijfsonderdelen: vleeskoeien en kerstbomen. Belangrijk aspect hiervan is dat hij alles
zelf vermarkt. Lees meer over deze vacature. Het zoeken naar een opvolger gebeurt in
nauwe samenspraak met Jos en zijn partner Ingrid. Stuur je reactie voor 15 november.
 Over hun wensen en ervaringen van opvolging is overigens een mooie film verschenen.

Onlangs was Flip Schrameijer bij Jos op bezoek. Hij verhaalt hoe Jos zijn unieke bedrijf
graag voortgezet ziet als hij over drie of vier jaar geleidelijk is teruggetreden en welk rol
Land van Ons daarin speelt. Zie hieronder. 

Ransdaal: de toekomst van het Hemelrijk
'De toekomst van het Hemelrijk is ook de titel van een documentaire die Jos Soogelee en
zijn land in volle glorie in beeld brengt. Een charmante, welbespraakte man tegen de
achtergrond van glooiende weilanden in het Limburgse heuvellandschap. In Ransdaal,
een dorp met negenhonderd inwoners, vijf kilometer ten oosten van Valkenburg. We zien
Jos ʼs morgens vanuit zijn zelf ontworpen houten huis de korte afstand naar de koeienstal
afleggen waar hooi wordt gegeten en kalveren worden gezoogd. Even later laat Jos ("Zef"
voor vrienden en Limburgers) ze naar buiten: bruine, witte, zwarte en witbonte koeien en
kleinvee, hollend en huppelend op weg naar de wei.'

Zo begint het verhaal dat Flip Schrameijer uit de mond van Jos Soogelee optekende en
aanvulde met hulp van het inkoopteam en bestuurslid Janneke Hoekstra van Land van
Ons. Het gaat over de omzetting van een goed lopend boerenbedrijf dat zich ergens
halverwege gangbaar en biologisch bevindt en dat een getalenteerde opvolger van
Soogelee behoe� om dit kunststuk te voltrekken. Dit gehele proces van zoʼn vijf à zes jaar
- succes niet verzekerd-, illustreert ook goed de inspanning die vaak nodig is om te doen
waartoe Land van Ons op aarde is. Lees

Vijf keer topper in de Duurzame 100

De impact van Land van Ons is evenals de
afgelopen vier jaar erkend met een plaats in
(sub)top van de Duurzame 100. In het najaar
van 2019, pal na de oprichting, kwamen we op
plek 29 binnen. Een jaar later klommen we op
naar de 14e plaats, om vervolgens via de 7e op
de 5e plek uit te komen. 
Dit jaar streken andere rebellen, waaronder winnaar Extinction Rebellion, met de hoogste
eer en kregen we de 23e plek toebedeeld. Vijf keer pieken, wie doet ons dat na?

Eén van ons

Dirk Oostelaar in Meteren
Sinds de start van Land van Ons ben ik deelnemer omdat
een aantal punten mij direct aantrokken.

Allereerst dat er zo min mogelijk energie wordt gestoken
in allerlei discussies, maar dat men met eigen kennis en
inzichten aan de slag gaat. Ik herken dat vanuit de
biologisch-dynamische landbouw. BD werkt ook
onverstoorbaar naast de gangbare landbouw volgens
eigen inzichten. Ik heb bewondering voor die
vastberadenheid, want ondertussen krijgt die aanpak
steeds meer gelijk. Zoals een veebezetting van 1 koe
(grootvee-eenheid) per hectare. Zodat je je eigen veevoer
kunt verbouwen en geen invoer uit verre landen nodig is.

Ook de democratische werkwijze in Land van Ons spreekt mij erg aan. Dat deelnemers
veel informatie van het bestuur ontvangen, daar vragen en opmerkingen over kunnen
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Scharrelen op het land
In deze Landscoop zoomen we in op fauna, o�ewel de
'scharrelaars' op onze percelen. Alle dieren zijn welkom,
ook kraaien, mits ze zich gedragen. Boer Howard schreef
daar afgelopen zomer een column over, of is het een
schiet-gebed?

Daarnaast scharrelen vele dieren op de percelen hun
kostje bij elkaar. Zoals bijvoorbeeld de koeien van Rick op
perceel Lettele. Nieuwe oogst, een agrarisch vakblad,
wijdde vorige week een reportage aan de rol van bomen
en struiken in het rantsoen van de koeien. Op donderdag
14 december zal hij er ook in een webinar over vertellen.

maken die door alle andere deelnemers te lezen zijn. Waar het bestuur vervolgens op
reageert en er tenslotte een stemronde volgt over aankoop van land. Dat vervolgens een
beheergroep een boer zoekt en een beheerplan maakt en dat via Landscoop deelnemers
van de vorderingen op de hoogte blijven.

Zelf ben ik al 35 jaar hobbyboer in de Betuwe. Naast de kippen verzorg ik meerjarige
gewassen zoals kersen, appels, pruim, walnoot (heerlijke walnotenolie) en klein fruit.
Meerjarige gewassen zijn beter voor de biodiversiteit dan eenjarige gewassen als
aardappels en granen. Fijn dat Land van Ons stree� naar een goede vruchtwisseling met
een goede verhouding tussen (meerjarige)teelten.

Tenslotte zorgen de webinars ervoor dat ik graag lid van Land van Ons ben. Ze staan
regelmatig gepland en voegen iets wezenlijks iets toe aan de ontwikkeling van kennis en
inzicht van de inmiddels ruim 24.000 deelnemers.

Vers van de bakker, nu in de webshop:
Kruidnoten: terug van weggeweest. Deze keer gebakken
van volkoren tarwe- én speltmeel van de Holtesch.
Bovendien zijn de overgebleven kruidnoten van afgelopen
jaar erin verwerkt. Dat betekent minder afval en 30%
minder nieuw graan nodig. Dit hergebruik is een gangbare
methode die niets afdoet aan de kwaliteit. Proef ze zelf, ze
zijn zeker zo lekker als vorig jaar.

Mueslikoek: de opvolger van de Landkoek en dan met
meer bite zoals je van een stevige koek verwacht. Gemaakt van volkoren tarwemeel,
spelt- en tarwevlokken en boekweitgrutten van onze eigen percelen en verrijkt met hazel-
en walnoten uit Nederland en met cranberries die we nog van elders moesten halen.

Ons kaaskoekje is van volkoren tarwe- en speltmeel van ons perceel Holtesch en met
biologisch kaas van melk van de Jersey-koeien van Hans en Tanja Nieuwenburg van ons
perceel Empe. De kaas is gemaakt net over de grens vlakbij Empe door een biologische
kaasmaker. Lekker bij een biertje!

Bestel in de webshop!

Korte-keten-kaas

Met het nieuwe kaaskoekje introduceren
we een product dat naast meel van het
graan van onze eigen akkers voor een
belangrijk deel is gemaakt van kaas. 

https://www.vee-en-gewas.nl/artikel/799978-kraaien/
https://www.nieuweoogst.nl/nieuws/2023/10/18/bomen-en-struiken-passen-bij-melkvee
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Onze percelen

Land van Ons beheert op dit moment 18
percelen verspreid over bijna alle
provincies. Bekijk het kaartje op de
website voor info.

Friesland: Triemen, Kollumerzwaag en
Bakkeveen

Groningen: Onnen

Drenthe: Hooghalen

Noord-Holland: Oudendijk

Utrecht: Houten

Overijssel: Lettele en Hasselt

Gelderland: Millingen, Empe en Ede

Zuid-Holland: Oud Ade, Wassenaar, Strijen
en Noordeloos

Noord-Brabant: Halsteren

Zeeland: Kruiningen

Kaas staat niet bekend als het meest
duurzame levensmiddel. Om te beginnen
omdat je er vee voor nodig hebt. Maar de
ene kaas is de andere niet als je het hebt
over duurzaamheid. Hoe zit dat met de
biologische Jersey-kaas in Ons
kaaskoekje?

Boer Hans Nieuwenburg van perceel Empe
vertelt daarover: 'De Jersey-koe is een
e�iciënte melkkoe. Het is een kleine koe
die weinig voer nodig hee� en relatief veel
melk produceert. De koeien grazen op terreinen van Natuurmonumenten, De Gelderse
Toren en Land van Ons. Doordat ze veel buiten zijn heb je minder stikstofuitstoot dan met
koeien die binnen worden gehouden. We werken volgens het korte-keten-principe, zo
komt het meeste krachtvoer uit de regio. Dat bestaat vooral uit geplette tarwe en
veldbonen van Land van Ons. En omdat de kaas net over de grens wordt gemaakt is Ons
kaaskoekje dus niet alleen een biologische kaas, maar ook een korte-keten-kaas.̓

Arnhem

Land van Ons team-zonder-land

Jeannette Sanders woont in Arnhem en is samen
met een aantal vriendinnen lid van Land van Ons.

We hebben vaak gedacht hoe het zou zijn om
samen met andere leden bij elkaar te komen en
samen op te trekken in wat we zo graag willen:
een boerenland vol leven. 
Maar in Arnhem is nog geen perceel… Moeten we daarop wachten? Nee! Ook zonder
perceel kunnen we het gedachtegoed van de coöperatie uitdragen. Veel leden hebben de
wens om actief bij te dragen. 
Die wens laten we in vervulling gaan met het ʻLand van Ons-team-zonder-land .̓ We
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nodigen alle Land van Ons-mensen in en rondom Arnhem uit om mee te doen en noemen
onszelf ʻTeam Arnhem.̓ We hebben er alle vertrouwen in dat op termijn er ook bij ons in de
buurt een perceel komt. Daarop vooruitlopend zorgen we alvast voor meer bekendheid in
Arnhem en omstreken. Met bijvoorbeeld lezingen, (kerst)marktkraampjes met Land van
Ons-producten, flyeren in biologische winkels en openbare gebouwen, korte stukjes
maken voor lokale bladen. 
Er zijn vast nog veel meer ideeën! Wil je ook in Team Arnhem meespelen? Stuur dan een
bericht! 

Wassenaar

Kom op perceel Wassenaar wonen
Land van Ons verkoopt het huis midden op het perceel in Wassenaar. Iedereen is vrij te
bieden, natuurlijk ook vrijwilligers. Land van Ons zal alle geïnteresseerden gelijk
behandelen wat betre� informatie, prijs en voorwaarden, om onze middelen zo
verantwoord mogelijk te besteden ten behoeve van onze doelen. Neem bij interesse
contact op.

Hannah Smit, vrijwilliger in Wassenaar, hee� het idee om samen met anderen dit huis te
kopen. Zij ziet mogelijkheden om hier samen te wonen en praktisch aan het ideaal van
Land van Ons te werken. 

Dat het druk kan zijn rond dit huis bewijst de opkomst van de recente open dag. Lees

Ede

Sorghum hee� het goed gedaan

Het perceel in Ede is oorspronkelijk aangekocht als
ʻruilperceel .̓ We hebben namelijk een perceel in
Culemborg op het oog. Vooralsnog gebruikt
graanteler Marcel van Silfhout het perceel. Op
LinkedIn vertelt hij over de geschiedenis en vooral
de mogelijkheden met dit perceel. In september deelde Marcel in een webinar zijn
ervaringen met oer-granen. 

Bakkeveen

Enthousiaste bezoekers
'Wat een prachtige plek! Geweldig om als
deelnemer van Land van Ons te zien hoe
het er in het echt uitziet.' 'Wat een mooi
gewas, boekweit: leuk om te zien hoe het
groeit en bloeit en tot mooie producten
wordt verwerkt.' 'Inspirerend, de
bevlogenheid waarmee de vrijwilligers van
Land van Ons zich inzetten voor de
biodiversiteit!'.

Zomaar een greep uit de vele enthousiaste reacties tijdens de Open Perceeldag op 23
september. Mooie gesprekken waren er met het team van vrijwilligers en met boer Geert.
Kinderen bakten broodjes boven het vuur en zochten in de sloot naar waterbeestjes.
Iedereen kon zien en voelen wat boekweit is. De kraam met producten was leeg aan het
eind van de dag! Het insectenhotel kreeg steeds meer vorm en er waren tips om thuis aan
de slag te gaan met de biodiversiteit.

Boer Geert Rozema en perceelcoördinator Gerrit Elsenga vertellen aan Omrop Fryslân
wat ze met het perceel Bakkeveen van plan zijn.
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m2 cadeau geven zelf m2 land kopen

Oud Ade

Fikse drukte

Meer dan driehonderd bezoekers
bezochten de open dag van Ons perceel in
Oud Ade. Wat hun vooral opviel is de
snelheid waarmee het landschap dankzij
de nieuwe aanpak nu al verandert. Ruimte
was er genoeg op het perceel van 33
hectare, maar de vrijwilligers en pachter
stonden toch even te kijken toen ze vorige
maand zoveel bezoekers zagen aankomen.

In de bijna zomerse zon wandelden bezoekers langs dertien punten waar een pachters of
vrijwilliger uitleg gaf: over de cranberries, over de stripbegrazing door koeien of over de
sloten die beplant zijn met bedreigde en eetbare planten. Er was zelfs een insectensafari.

Druk was het natuurlijk bij het rijstveld, een experimenteel strookje teelt dat deze lente is
aangeplant en volop het nieuws haalde. De scheuten waren flink gegroeid de afgelopen
maanden, al is de oogst nog niet om over naar huis te schrijven. 'Het is een experiment',
zegt perceelteam-lid Ton Gordijn nuchter. 'Daar leren we weer van. En we hebben wel wat
korrels geoogst, die worden weer gebruikt voor volgend jaar.' 
Universiteit Leiden publiceerde vorige week over mogelijke uitbreiding van het rijst-
experiment. De rijstteelt hee� inmiddels ook belangstelling van landbouwers, zo blijkt uit
een artikel in het vakblad Akkerbouwbedrijf. 

Perceelteam Oud Ade zoekt klussers 
Kom een dagje helpen het perceel Oud Ade duurzaam en
biodivers te maken: Zaterdag 25 november - tijd nog niet
bepaald – diverse werkzaamheden. Mail voor info en
aanmelding.

Doe als reismuzikanten en koop je
milieubelasting af 

Calefax is een hechte formatie van vijf rietblazers die een
grote passie delen. Al vijfendertig jaar laten ze in binnen-

en buitenland hun virtuoos spel en briljante arrangementen horen, in een frisse
podiumpresentatie. Daar maken ze veel vliegkilometers voor. De voor hen onterechte
BTW-vrije kerosine compenseren ze jaarlijks met een gi�. Die bedroeg afgelopen jaar circa
€ 8.000, een bedrag dat de groep gelijkelijk verdeelt over Land van Ons en ClimeWorks. 

Vacature
Perceelcoördinator Empe

Het team in Empe is op zoek naar een enthousiaste perceelcoördinator. Je bent
eindverantwoordelijk voor de resultaten en de samenwerking. En je bent een strategische
verbinder die zorgt voor goede relaties met pachters, omwonenden en de gemeente. In
deze rol kun je ook veel overlaten aan de gedreven leden van het team, dat nu uit zeven
mensen bestaat.

Doneren aan Land van Ons

Iedereen die Land van Ons een bedrag wil schenken of
nalaten kan dat fiscaal aantrekkelijk regelen via

https://landvanons.nl/doe-mee/
https://landvanons.nl/cadeau-opties/?src=mailing
https://mijn.landvanons.nl/members/allotment_purchases/new/?src=mailing
https://voorgrond.nl/
https://www.universiteitleiden.nl/nieuws/2023/10/leerzaam-experiment-met-polderrijst
https://www.akkerbouwbedrijf.nl/duurzaamheid/bodembeheer/leerzaam-experiment-met-rijst-uit-de-polder/
mailto:oudade@landvanons.nl
https://mailchi.mp/calefax/persbericht-calefax-besteedt-35-van-zijn-vliegkosten-aan-co2-compensatie-6154932?e=[UNIQID]
https://landvanons.nl/vacature/gezocht-perceelcoordinator-empe-12u-wk/?src=mailing
https://voorgrond.nl/
https://click.mlsend.com/link/c/YT0yMjE1NTU5MzEzNDQxNjkxMjgzJmM9dTRlOSZlPTE5MjgmYj0xMTM5MzU5NDg1JmQ9ajBjNnUyYw==.MwdiPjshJxaqQXSHFe_30akI1TKeLFia6CWvPG9JfQQ


Bijdragen van: Janneke Hoekstra, Harry Kester,
Marlien Geurtsen, Eddo Velders, Dirk Oostelaar,
Howard Koster, Jeannette Sanders, Millicent Kruis

Fotocredits: Fotografienne, Hermie Fotografie,
Maarten Delobel

Coverfoto: Ingrid Schenk

Redactie: Steven Berendsen, Saskia
Goedheer, Caroline de Roos, Flip Schrameijer en
Herman Verschuren.

Op de website vertellen deelnemers over hun
motivatie om zich bij Land van Ons aan te sluiten. 

Deze nieuwsbrief verschijnt rond de 15e van elke
maand. Copyright © 2023 Land van Ons.

Aan deze e-mail kunnen geen rechten worden
ontleend. Je ontvangt deze e-mail omdat je hebt

aangegeven deze te willen ontvangen. Heb je geen
interesse meer?

> Schrijf je hier uit

Stichting Voorgrond, dankzij de ANBI-status van deze stichting, die overigens ook
andere, soortgelijke initiatieven ondersteunt.

Webinar op 25 oktober 19.30 uur ʻDe toekomst van onze
leefomgeving ,̓ een gesprek met Arjen van Buuren, een
natuurinclusieve boer en Franke Remerie als
initiatiefnemer van De Groene Sprong.

Tot 29 okt Dutch Design Week in Eindhoven met een
stand van Land van Ons. Het grootste design-evenement
van Noord-Europa met veel aandacht voor
duurzaamheid. 

Online-ALV op 29 nov 19.30. Op de agenda van
deze Algemene Leden Vergadering onder meer: een eerste (ook financiële) terugblik op
2023, de begroting voor 2024, aandacht voor onze percelen, ingebrachte punten door
leden. Wil je een punt aan de agenda toevoegen? Mail je voorstel dan uiterlijk 16
november. 

Webinar donderdag 30 november 19.30 uur gaat over ecologisch sloot schonen en
extensief kruidenrijk grasland met als gast Anne Jansma.

Webinar donderdag 14 december 20.00 uur gaat over koeien en de boerderij van Rick en
Arjuna Huis in ʼt veld, ʻonze boer en boerinʼ uit Lettele.

Land van Ons wil een kentering bewerkstelligen in het uitputten van grond en het
verdwijnen van plantaardig en dierlijk leven uit ons landschap. Dit doen we in het besef
dat ons land en onze grond letterlijk de bodem is onder ons bestaan, en daarmee een
tegenwicht en rustpunt is in ons hectische en op economische groei gerichte bestaan.
Door het verwerven en daarna behouden van het juridische eigenaarschap van
(landbouw)grond realiseren we een langjarige en daarmee duurzame aanpak.
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https://www.facebook.com/Landvanons/
https://twitter.com/land_ons?lang=nl
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https://click.mlsend.com/link/c/YT0yMjE1NTU5MzEzNDQxNjkxMjgzJmM9dTRlOSZlPTE5MjgmYj0xMTM5MzU5NDg1JmQ9ajBjNnUyYw==.MwdiPjshJxaqQXSHFe_30akI1TKeLFia6CWvPG9JfQQ
https://ddw.nl/nl/locaties/876/veem-floor-8
mailto:bestuur@landvanons.nl
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